
 

 

 

Skolebestyrelsesmøde 

Mandag den 20. marts 2023 kl. 18.30  

Mødeleder Birgitte Jakobsen 

Referent Søren Jakobsen   

Fraværende  Jacob 

 

Referat 

  

1. Godkendelse af referat. 

Godkendt. 

 

2. Post til skolebestyrelsen. 

Intet. 

 

3. Meddelelser fra ledelsen. 

Næste års planlægning er i gang – Udarbejdelse af skoleplan og fagfordeling. 

To nye lærere tiltræder d. 1/8, primært i udskolingen. 

Der etableres fodgængerfelt v. Vibevej. 

Arbejdstilsynet har været på uanmeldt tilsyn – skolen fik en grøn smiley. 

15 lærerstuderende har påbegyndt deres praktik på Aarupskolen. 

 

4. Meddelelser fra forpersonen. 

Ingen meddelelser. 
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5. Nyt fra elevrådet.  

Elevrådet har drøftet følgende: 

Forslag til nye valgfag bl.a. skydning, design, metalsløjd, drama & musik.  

Osteboller er en kæmpesucces i boden. 

Forebyggelse mod hærværk.  

Ønsker indeordning for de ældste årgange i vinterperioden. 

 

6. Tilbagemelding fra formøde til dialogmøde. 

Nete refererede fra formødet. 

25/4 afholdes dialogmøde på Glamsbjergskolen.  

 

7. Tilbagemelding fra møde med Uddannelse-, børne- og familieudvalget (UBF). 

BUF var ikke afvisende omkring vores udfordringer. 

BUF vender tilbage når de har drøftet sagen på et kommende BUF-møde. 

 

8. Revideret principper. 

 Meddelelsesbogen.  

 Princip godkendt 

Meddelelsesbogen er et helt nyt evalueringsredskab for alle parter, som vi 

skal drage erfaringer af her i meddelelsesbogens år 0. 

 

 Mobilpolitikken.  

      Princip godkendt. 

 

Princip om skole-/hjemsamtalen dagsordensættes til næste 

skolebestyrelsesmøde. 
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9. Regnskab 2022. 

Claus gennemgik regnskabet for 2022. 

 

10. Budget 2023. 

Claus gennemgik budget 2023. 

 

11. Drøftelse angående inddragelse af lokalsamfundet –  

forebyggelse af hærværk. 

  

Vi har desværre modtaget afslag fra kommunens side på vores ønske om at få 

monteret kamera, for præventivt at forhindre hærværk på skolen. 

Skolebestyrelsen mener, at kommunen fralægger sig ansvaret for hærværket, 

ved at bede skolen om at etablere frivilligt forældrevagtværn, som mangler 

værktøj til konflikthåndtering. 

 

Skolebestyrelsen drøftede følgende muligheder:  

Forslag om at informere forældrene på AULA om, at vi er udfordret og beder 

om deres hjælp/frivillighed til evt. at holde øje/rundere, når man evt. går en 

tur med hunden etc.    

 

Også mediet Aarup.dk kan benyttes til at informere om hærværket. 

 

Information og drøftelse på klasserne. 

Evt. benytte vores stemme i Aarup Lokalråd. 

 

Skolebestyrelsen laver et skriv til forældrene. 
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12. Undervisning der ”rammer” alle elever – hvordan lykkedes vi med at ramme alle  

vores elever med vores undervisning. 

 

Nogle forældre har henvendt sig til skolebestyrelsen, for at blive informeret 

om skolens indsats på området.   

Skolebestyrelsen og elevrådets repræsentanter drøftede emnet og 

udvekslede positive erfaringer/ gode fortællinger fra den daglige praksis. 

Et emne der skal italesættes yderligere, da det er et relevant 

opmærksomhedspunkt for skolen. 

 

13. Bordet rundt. 

     Har boden ændret i ”turen” ned til Netto. Er der en konsekvens hvis … ? 

  

14. Evt. 

Intet. 

  

 

 

 


